



Referat fra styremøte i Sør-Trøndelag Rytterkrets 14. august 2018

Møtenummer: 6/2018
Dato: 14.08.2018
Kl: 19:00
Sted: Bruråk Hestesportsklubb

Til stede: Anita Dahlen, Nina Lein Staveli, Svein Puntervold, Dina B. Haagensli, Roar Kvam, Marta Gausen, Sarah grøtte og Ida Svorkmo

Ikke tilstede: Marit Draxen, Hanna R. Solligård, Johan Østeggen og Silje Bjørnvik

Sak 38/18. Post ut/inn

Saker under

Sak 39/18: Økonomi v/ Svein

1. Kretstreninger
 - a. Innbetalinger for deltakerne (dressur/sprang)
2. Økonomigjennomgang
3. Status Faktura fra Utleira
4. Annet?

Vedtak:

- 1) Kretstreninger: ajour
- 2) kort økonomigjennomgang. Styremedlemmene bes ta kontakt om det er noen inngående spørsmål ifm økonomien.
- 3) Faktura Utleira ok
- 4) Akt.tall fra Sportsadmin -> **Leder tar ut og sender oversikt til kasserer**

Sak 40/18: STRyK-representant ved

1. 17.- 19. aug: RM i dressur, ind/lag
2. 07. - 09. september: KM Sprang 2018 (**NB Stewardkurs på arrangementet**)
3. 29. - 30. september: Fagkonferansen 2018
4. 04. - 07. oktober: Ungdomssamling 2018
5. 20. - 21. oktober: Utviklingsforum 2018

Vedtak:

1. 17.- 19. aug: RM i dressur, ind/lag -> **Sarah/Johan/Silje** (Husk premie for VC-dressur skal leveres ut til deltaker Lilletur – vedkommende bedt kontakte Silje). Sarah henter sløyfer
2. 07. - 09. september: KM Sprang 2018 -> **Nina/Roar**
(Anita organiserer tilrettelegging/projector/mat forsteward- kursdeltakerne)
3. 29. - 30. september: Fagkonferansen 2018 -> **Marta eller Silje** (muligheten for at begge kan stille sjekkes)
4. 04. - 07. oktober: Ungdomssamling 2018 -> **Ungdomsrepresentantene** sjekker om dem har anledning til å dra
5. 20. - 21. oktober: Utviklingsforum 2018 -> **Leder/Ungdomsrepresentanter**



Sak 41 / 18: Kretstreninger

- Kretstrening sprang: 31.08.- 01. september og 16.-17. november
- Kretstrening i dressur: ??
- Kretstrening i kjøring: 06.- 07. oktober og 17. - 18. november

Vedtak:

- Kretstrening sprang: Det er foretatt evaluering i sprang. Leder og nestleder. Uttak oppdatert og deltakere har mottatt mail.
- Kretstrening i dressur: Det er ikke lyktes å få kontakt med trener
- Kretstrening i kjøring: Det har kommet en ny søker

Sak 42 / 18: Fordeling av arbeidsoppgaver:

1. Resultater Rekruttkarusellen
2. VC Resultater Sprang
3. VC Resultater Dressur
4. KLUBBSAMLING 10.- 11. november: sted - innhente priser
5. Deltakelse Fagkonferansen 29.-30. september i Drammen
6. Deltakelse Grenkonferansen for kjøring - Når?

Vedtak:

1. Resultater Rekruttkarusellen: -> **Roar**
2. VC Sprang: -> **Anita**
3. VC Dressur: **Silje/Sarah (sjekk at resultatene stemmer)**
4. KLUBBSAMLING 10.- 11. november: sted - innhente priser -> **Roar**
5. Deltakelse Fagkonferansen 29.-30. september i Drammen -> **Marta eller Silje?**
6. Deltakelse Grenkonferansen for kjøring – Finne ut når det er? -> **Marit?**

Sak 43 / 18: Statutter Vintercup Sprang 2018/19

- kommentarer/ evt. endringer ifm neste års statutter fra styrets medlemmer

Vedtak:

Anita sender utkast på mail til alle for evt endringer/kommentarer/godkjenning

Sak 44 / 18: Evt/Innkommende

1. Arrangement i kretsen som faller på samme helg
2. Innsending av ønsker for stevner fra klubbene. Dato: 1. oktober
3. Klubbsatningsprogram – noen klubber som har takket ja i kretsen vår?
4. FERD Comeback cup
5. Medaljer KM Kjøring
6. Regioninndeling – svar
7. KM dressur – hvor og når
8. Regioninndeling – For/mot

Vedtak:

1. Arrangement i kretsen som faller på samme helg bør unngås. Arrangement (Pay & Jump etc.) klubbene ønsker å arrangere bør inn i aktivitetskalenderen, slik at disse blir synlige
2. Mail sendes klubbene med frist for innsendelse av arrangement til kretsen-> **Anita**



Referat fra styremøte i Sør-Trøndelag Rytterkrets 14. august 2018

3. Klubbsatningsprogram – *Styremedlemmene er ikke kjent med at noen klubber har startet har startet. Enighet om at flere klubber bør gjennomføre programmet, spesielt klubbene som arrangerer flere stevner i året*
4. FERD Comeback cup -> *Sarah sjekker med BHSK om å legge det inn i dressurstevnet i september*
5. Medaljer KM Kjøring -> *Marit*
6. Regioninndeling – *Alle styremedlemmer sender punkt de bør ha med som svar på inndelingen - snarest*
7. KM dressur – hvor og når -> *Sende en forespørsel til TRØN om å arrangere*
8. Regioninndeling: *Alle styremedlemmene sender svar på epost, slik at vi kan sende et skriv*

Møteplan styret 2018:

Møte 7/2018 Torsdag den 06.09.2018 kl. 19:00: Sted: *Dolly Dimple's, Lerkendal?*

Møte 8/2018 Torsdag den 04.09.2018 kl. 19:00: Sted: *Kommer*